

Maryknoll Fathers' School
Sports Exchange Program

10thMay, 2018

Dear Parents / Guardians,

Our school will be participating in a project “Sports Exchange Program with Universities” in the area of sports organized by the Education University of Hong Kong and City University of Hong Kong. One of the aspects is the “Sharing of Sports Facilities”. Our objective is to enable students to experience various sports facilities and equipment.

Our Form 3 and Form 4 boys are now invited to participate in the “Swimming Activities” on 15th May and 17th May, 2018 at the City University of Hong Kong. Please find the details as follows:

Date:	15-5-2018 (Tue)<Form. 3 Boys only> 17-5-2018 (Thurs) <Form. 4 Boys only>
Time:	3:45 p.m. – 5:15p.m.
Venue:	Swimming Pool of City University of HK (1.2m area for beginners)
Participants:	Beginners or Advancers (a confirmation will be received on 14 / 5)
Equipment:	Swimming pants, towel, swimming goggles, slippers
Coach:	At least 2 registered Swimming Coaches
Fee:	Free of charge

Please sign the e-notice by 13th May. Should there be any queries, please contact Mr. Chan Pui Hung or Mr. Chan Siu Pong at 27775117.

Yours faithfully,

Ho Lik Sang, Lobo
Principal
Maryknoll Fathers' School

CPH · CSP

瑪利諾神父教會學校
體育協作交流計劃

敬啟者：

本校活動組正與香港教育大學及香港城市大學進行一個「體育協作交流計劃」，其中一個範疇是「運動設施資源共享」，讓本校的學生有機會到大學校園體驗各種運動設施。經過彼此的溝通和協商後，本校中三、中四的男生將有機會於 5 月 15 日和 5 月 17 日到香港城市大學進行「游泳課體驗活動」，有關詳情如下：

日期：	2018 年 5 月 15 日 (星期二)<只限中三級男生報名> 2018 年 5 月 17 日 (星期四)<只限中四級男生報名>
活動時間：	3:45 p.m. – 5:15p.m.
活動地點：	香港城市大學游泳池 (設有 1.2 米淺水區供初學者學習)
集散安排：	於學校集合後，由負責老師和義工帶領同學到香港城市大學游泳池進行活動，並於完成後返回學校解散。
參加者：	對游泳有興趣者，初學者或善泳者均可報名，並將於 5 月 14 日收到確認通知
裝備：	請帶備泳褲、毛巾、泳鏡和清潔的拖鞋。
教練：	將由最少 2 名具備游泳教練資格的教練負責進行游泳教學
費用：	全免

請於五月十三日前簽署電子通告。如有疑問，可致電 27775117 與陳沛洪老師或陳兆邦老師聯絡。

此致
貴家長

瑪利諾神父教會學校校長
何力生謹啟
二零一八年五月十日